

Hong Kong Community College
"Outstanding Non-Academic Talents" Direct Admission Scheme 2023/24
Associate Degree and Higher Diploma
理工大學香港專上學院
2023/24 年度「優才直接取錄計劃（非學術類別）」
副學士及高級文憑課程

Eligibility 申請資格：

- Students must demonstrate talent in music / sports OR demonstrate leadership abilities OR contribute to school / community services.
學生須具音樂才能／體育才能／領導才能 或 積極參與學校／社區服務。
- Students should have good conduct and attitude, sense of responsibility, team spirit, initiative and perseverance.
學生須具有良好的操行及態度、責任感、團隊精神、主動性及毅力。

Application Procedures 遞交申請：

- Submit the application for admission to HKCC programmes via E-APP at www.eapp.gov.hk on or before 13 January, 2023 (P.3: List of Programmes).
於 2023 年 1 月 13 日或之前經 E-APP：www.eapp.gov.hk 向 HKCC 遞交入學申請（P.3：課程名單）。
- Complete the application form (P.2) and submit it together with documentation proof / award certificates of S4-S6 extra-curricular activities to Miss Lo Ming-yu on or before January 13, 2023.
填妥報名表（P.2）於2023年1月13日或之前連同S4-S6課外活動記錄證明文件／獎狀交予羅鳴宇老師。

Number of Admission Quotas under the Scheme 學校推薦名額： 2

Points to Notes 注意事項：

- Nominees will be invited for an admission interview (and written test, for some programmes) on 25 February (Saturday). They are required to present the documentation proof / award certificates of their outstanding non-academic talents upon admission interview.
獲推薦的同學會獲邀出席2月25日（星期六）的入學面試（部分課程或需筆試），面試時須出示有關才能／成就的證明文件／獎狀。
- A direct offer or conditional offer will be granted to the recommended students who pass our admission interview (and written test, for some programmes). They will be notified by email and SMS on 4 April.
通過面試／筆試的同學，將於4月4日收到獲「直接取錄」或「有條件取錄」的電郵及手機短訊通知。

Application Form 報名表

Please fill in this form in **English** (except the Chinese name).

請以**英文**填寫本表格（中文姓名除外）。

1.	Full name in English 學生英文全名	
2.	Chinese name 學生中文姓名	
3.	Class 班別	
4.	Class number 學號	
5.	E-APP number E-APP 申請號碼	
6.	Mobile number 手提電話	
7.	Email address 電郵	
8.	Name of Programme applied 報讀的課程名稱	
9.	Programme Code 報讀的課程編號	

Supplementary information: Reasons for enrolling the programme and outstanding non-academic achievements (optional; within 200 words)

附加資料：報讀原因及學術以外的傑出成就〈選填；200字內〉

--

List of Programmes for HKCC Outstanding Non-Academic Talent Admission Scheme 2023/24
HKCC 優才直接取錄計劃 (非學術類別) 課程名單 2023/24

No.	Name of Programme (English)	課程名稱 (中文)	Programme Code
1	Associate in Applied Social Sciences	應用社會科學副學士	8C111-NS
2	Associate in Applied Social Sciences (Counselling for Social Services)	應用社會科學副學士 (社會服務輔導)	8C111-CSS
3	Associate in Applied Social Sciences (Psychology)	應用社會科學副學士 (心理學)	8C111-PSY
4	Associate in Applied Social Sciences (Social Policy and Administration)	應用社會科學副學士 (社會政策及行政)	8C111-SPA
5	Associate in Applied Social Sciences (Sociology and Culture)	應用社會科學副學士 (社會學及文化)	8C111-SC
6	Associate in Business	工商業副學士	8C108-NS
7	Associate in Business (Accounting)	工商業副學士 (會計)	8C108-ACC
8	Associate in Business (Business Management)	工商業副學士 (商業管理)	8C108-BM
9	Associate in Business (Finance)	工商業副學士 (金融)	8C108-FIN
10	Associate in Business (Hospitality Management)	工商業副學士 (酒店管理)	8C108-HM
11	Associate in Business (Human Resources Management)	工商業副學士 (人力資源管理)	8C108-HR
12	Associate in Business (International Business)	工商業副學士 (國際商業)	8C108-IB
13	Associate in Business (Logistics and Supply Chain Management)	工商業副學士 (物流及供應鏈管理)	8C108-LM
14	Associate in Business (Marketing)	工商業副學士 (市場學)	8C108-MK
15	Associate in Business (Tourism Management)	工商業副學士 (旅遊管理)	8C108-TM
16	Associate in Chinese Language and Literature	中國語言及文學副學士	8C110-CLL
17	Associate in Engineering	工程學副學士	8C112-ENG
18	Associate in English for Professional Communication	專業傳意英語副學士	8C110-EPC
19	Associate in Information Technology	資訊科技副學士	8C112-IT
20	Associate in Language and Culture	語文及文化副學士	8C110-LC
21	Associate in Language and Digital Communication	語文及數碼傳意副學士	8C110-LDC
22	Associate in Public Relations and Communication	公關傳訊副學士	8C110-PR
23	Associate in Statistics and Data Science	統計及數據科學副學士	8C112-SDS
24	Associate in Translation and Interpretation	翻譯及傳譯副學士	8C110-TI
25	Associate of Arts	文科副學士	8C110-AA
26	Associate of Science	理科副學士	8C112-AS
27	Higher Diploma in Aircraft Services Engineering	飛機服務工程高級文憑	8C125-ASE
28	Higher Diploma in Electrical Engineering	電機工程高級文憑	8C125-EE
29	Higher Diploma in Mechanical Engineering	機械工程高級文憑	8C125-ME